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BURMISTRZ  KARPACZA

za pośrednictwem
Przewodniczącego Rady Miejskiej

Karpacza

ZAPYTANIE

W SPRAWIE :

• Gospodarki odpadami komunalnymi.

OPIS  STANU  FAKTYCZNEGO:

• Gospodarka  Odpadami  komunalnymi  na  terenie  miasta  Karpacza  w  okresie  od
01.01.2021r. do 31.08.2021 r.

PYTANIA :
 

1. Jakie były koszta zagospodarowania i odbioru odpadów komunalnych na terenie miasta
Karpacza  w  okresie  od  01.01.2021r.  do  31.08.2021r.  z  podziałem  na  poszczególne
miesiące w zakresie zagospodarowania i odbioru odpadów ?
2.  Jakie  były  koszty  w okresie  od 01.01.2021r.  do 31.08.2021r.  funkcjonowania  punktu
selektywnej zbiórki odpadów komunalnych dla miasta Karpacza utworzonego na terenie
KCGO?
3.  Jakie były koszty w okresie od 01.01.2021r. do 31.08.2021r. funkcjonowania gniazd z
pojemnikami do selektywnej zbiórki odpadów i ile tych miejsc (punktów) na obecną chwilę
funkcjonuje na terenie miasta Karpacza?

Grzegorz Kubik
..........................

 


